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OR.IV.0022.1.24.2024 

PROTOKÓŁ NR 7/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 25 czerwca 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał. Starosta poinformował, że w końcowej części posiedzenia udział 

weźmie Dyrektor Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu Ryszard Rudnik. 

Jednocześnie wyjaśnił, że ze względu na zaplanowane spotkanie w siedzibie Nadleśnictwa 

Rudy Raciborskie o godz. 08.30 będzie musiał opuścić posiedzenie. W związku z powyższym  

od tego momentu, zgodnie z § 66 ust. 1 Statutu Powiatu Raciborskiego, posiedzeniu 

przewodniczyć będzie Wicestarosta Ewa Lewandowska. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 08.00, odbyło się w budynku A, na I piętrze,  

w sali Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o: 

 

1) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zamiaru 

likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu przy ul. Stalmacha 12, 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa), 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi wraz z aktami 

sprawy i odpowiedzią na skargę oraz udzielenia pełnomocnictwa, 

4) kartę informacyjną Referatu Inwestycji i Remontów w sprawie postępowania 

prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego nr OR.VII.272.6.2024  
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dot. zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 3502S, 3503S oraz 3504S  

na terenie Gminy Pietrowice Wielkie i Gminy Rudnik”, 

5) kartę informacyjną Biura Obsługi Starosty dot. wyrażenia zgody  

na koordynowanie i monitorowanie działań z zakresu przeprowadzenia procedury 

przetargowej na wniosek Zamku Piastowskiego w Raciborzu, 

6) opinie Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

Raciborskiego z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2024 r. 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione stosownie w pkt 2, 3 i 6 protokołu. 

Jednocześnie Starosta zaproponował, aby karta informacyjna, o której mowa w pkt 2 

porządku posiedzenia została omówiona w końcowej części spotkania.  

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia, 

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Starosta wyznaczył Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu  

do zreferowania poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem 

kompetencji w zakresie nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Raciborskiego. 

 

TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 18 czerwca  2024 r. 

2. Projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego. 

3. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Karta informacyjna Referatu Spraw Społecznych dot. ustanowienia strefy płatnego 

parkowania na terenie Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu – referuje 

Dyrektor Szpitala Ryszard Rudnik. 

6. Materiały dodatkowe. 
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Starosta poinformował, że w związku z sezonem urlopowym kolejne planowane posiedzenie 

odbędzie się w tut. Starostwie 9 lipca 2024 r. o godz. 09.00. 

 

Ad. 1 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 18 czerwca 2024 r. bez odczytywania, który był do wglądu  

w Wydziale Organizacyjnym? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

1 głosem wstrzymującym – przyjął Protokół Nr 6/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 18 czerwca 2024 r., po zgłoszeniu wniosku o sprostowanie zapisu  

na str. 12. 

 

Ad. 2 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu Romanowi Nowakowi, celem przedstawienia 

projektów uchwał Rady w zakresie spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu zaprezentował: 

1) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2032, 

2) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok. 

Ww. projekty uchwał znajdują się w systemie informatycznym Mdok pod numerami UID: 

825865 i 825844. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że ww. projekty uchwał zostały omówione w trakcie 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Raciborskiego  

w dniu 24 czerwca 2024 r. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2032 oraz jej przekazaniem na sesję  

w dniu 25 czerwca 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 
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Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2032 oraz postanowił o jej skierowaniu na sesję  

w dniu 25 czerwca 2024 r. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego  

na 2024 rok oraz jej przekazaniem na sesję w dniu 25 czerwca 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego  

na 2024 rok oraz postanowił o jej skierowaniu na sesję w dniu 25 czerwca 2024 r. 

 

Starosta przedstawił nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu 

Raciborskiego (po konsultacjach). 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828523. 

Mając na uwadze dyskusję, która miała miejsce na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Raciborskiego w dniu 24 czerwca 2024 r.  

Zarząd zdecydował o wycofaniu z porządku obrad sesji w dniu 25 czerwca 2024 r. 

ww. projektu uchwały.  

Starosta zapytał, kto jest za wycofaniem z porządku obrad sesji w dniu 25 czerwca 2024 r. 

nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości diet  

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego  

(po konsultacjach)? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – wycofał z porządku obrad sesji w dniu 25 czerwca 2024 r. nową 

wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego  

(po konsultacjach). Jednocześnie ustalił, że powróci do ww. tematu zgodnie z tokiem dyskusji 

i sugestiami zgłoszonymi przez radnych na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Raciborskiego w dniu 24 czerwca 2024 r. oraz po analizie 

uchwał w ww. sprawie, które obowiązują w powiatach ziemskich z terenu naszego 

województwa. 
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Ponadto zebrani ustalili, że w posiedzeniach komisji Rady Powiatu Raciborskiego będzie 

uczestniczyć Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk. 

 

W tym miejscu Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis omówił nową wersję 

projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego 

Domu Kultury w Raciborzu przy ul. Stalmacha 12. Wyjaśnił, że w § 1 nowej wersji projektu 

uchwały określono, iż zamiar likwidacji placówki nastąpi z dniem 30 czerwca 2025 r.,  

a nie z dniem 28 lutego 2025 r. Ponadto w uzasadnieniu wprowadzono autopoprawki 

redakcyjne, które dotyczą zmiany terminu likwidacji placówki, uzupełnienia informacji  

o przeprowadzeniu konsultacji społecznych koncepcji reorganizacji MDK w dniu 13 czerwca 

2024 r. z rodzicami wychowanków placówki i pełnoletnimi wychowankami placówki. 

Jednocześnie wykreślono przedostatni akapit uzasadnienia mówiący o opiniowaniu projektu 

uchwały przez władze statutowe związków zawodowych, gdyż na tym etapie nie ma bowiem 

takiego obowiązku. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

825920. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury  

w Raciborzu przy ul. Stalmacha 12 oraz jej przekazaniem na sesję w dniu 25 czerwca 2024 r., 

po wprowadzeniu autopoprawki do § 1 polegającej na określeniu zamiaru likwidacji placówki 

z dniem 30 czerwca 2025 r. oraz wprowadzeniu autopoprawek redakcyjnych  

do uzasadnienia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury  

w Raciborzu przy ul. Stalmacha 12 oraz postanowił o jej przekazaniu na sesję  

w dniu 25 czerwca 2024 r., po wprowadzeniu autopoprawki do § 1 polegającej na określeniu 

zamiaru likwidacji placówki z dniem 30 czerwca 2025 r. oraz wprowadzeniu autopoprawek 

redakcyjnych do uzasadnienia.  

 

Zarząd zdecydował, że zwróci się z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Raciborskiego o ujęcie w porządku obrad sesji Rady Powiatu Raciborskiego  

w dniu 25 czerwca 2024 roku nowych wersji projektów uchwał Rady Powiatu Raciborskiego: 
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1) w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego  

na lata 2024 – 2032, 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok, 

3) w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu  

przy ul. Stalmacha 12 

i jednocześnie wycofanie z porządku obrad ww. projektów uchwał przekazanych pismem  

nr OR.IV.0022.3.5.2024 z dnia 12 czerwca 2024 r. 

Ponadto Zarząd zwróci się z prośbą o wycofanie z porządku obrad sesji Rady Powiatu 

Raciborskiego w dniu 25 czerwca 2024 roku projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego 

w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Powiatu Raciborskiego. 

 

Ad. 3 

 

Starosta poprosił Skarbnika Powiatu Romana Nowaka o przedstawienie projektów uchwał 

Zarządu w zakresie spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu zapoznał zebranych z projektem uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w sprawie  dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok  

wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828383. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu 

autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

rocznego planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 
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Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828385. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany rocznego planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

na rok 2024 wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany rocznego planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024 

wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu zapoznał zebranych z projektem uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w sprawie zmiany planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828386. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planu finansowego środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok  

wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828387. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi  

przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planu finansowego środków 

pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi  

w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis omówił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Raciborskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Panu Jackowi Pierzchale 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Raciborzu do zawarcia umowy z Fundacją 

Rozwoju Systemu Edukacji - Narodowa Agencja Programu Erasmus+, w ramach akredytacji 

udzielonej Zespołowi Szkół Ekonomicznych w Raciborzu nr 2021-1-PL01-KA120-VET-

000042980 w programie Erasmus na lata 2021-2027, Akredytacja w sektorze kształcenia  

i szkolenia zawodowego - kształcenia dorosłych, kształcenia i szkolenia zawodowego  

oraz edukacji szkolnej - nr projektu 2024-1-PL01-KA121-VET000213006 pn. „Nowe 

wyzwania edukacyjne uczniów i nauczycieli”. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828341. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że ww. projekt należy wprowadzić do budżetu Powiatu 

Raciborskiego na 2024 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Raciborskiego  

na lata 2024 – 2032. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa  

Panu Jackowi Pierzchale Dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Raciborzu  

do zawarcia umowy z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji - Narodowa Agencja Programu 

Erasmus+, w ramach akredytacji udzielonej Zespołowi Szkół Ekonomicznych w Raciborzu  

nr 2021-1-PL01-KA120-VET-000042980 w programie Erasmus na lata 2021-2027, 

Akredytacja w sektorze kształcenia i szkolenia zawodowego - kształcenia dorosłych, 

kształcenia i szkolenia zawodowego oraz edukacji szkolnej - nr projektu 2024-1-PL01-

KA121-VET000213006 pn. „Nowe wyzwania edukacyjne uczniów i nauczycieli”? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa  
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Panu Jackowi Pierzchale Dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Raciborzu  

do zawarcia umowy z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji - Narodowa Agencja Programu 

Erasmus+, w ramach akredytacji udzielonej Zespołowi Szkół Ekonomicznych w Raciborzu  

nr 2021-1-PL01-KA120-VET-000042980 w programie Erasmus na lata 2021-2027, 

Akredytacja w sektorze kształcenia i szkolenia zawodowego - kształcenia dorosłych, 

kształcenia i szkolenia zawodowego oraz edukacji szkolnej - nr projektu 2024-1-PL01-

KA121-VET000213006 pn. „Nowe wyzwania edukacyjne uczniów i nauczycieli”. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Raciborskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu Pani Marzenie Kacprowicz do przystąpienia i złożenia 

wniosku w naborze projektów w ramach programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego  

2021-2027 (FE SL 2021-2027), Priorytet FESL.06. Fundusze Europejskie dla edukacji, 

Działanie FESL.6.2 Kształcenie ogólne, Typ 1 Podniesienie jakości edukacji w kształceniu 

ogólnym. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828363. 

Skarbnik Powiatu podkreślił, że w związku z planowanym przystąpieniem przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących Nr 1 w Raciborzu do konkursu wniosków w ramach działania  

6.2 Kształcenie ogólne, Priorytet VI. Fundusze Europejskie dla edukacji FE SL 2021-2027 

należy zabezpieczyć środki na wkład własny w wysokości 10% budżetu projektu. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu Pani Marzenie Kacprowicz 

do przystąpienia i złożenia wniosku w naborze projektów w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Śląskiego 2021-2027 (FE SL 2021-2027), Priorytet FESL.06. Fundusze 

Europejskie dla edukacji, Działanie FESL.6.2 Kształcenie ogólne, Typ 1 Podniesienie jakości 

edukacji w kształceniu ogólnym? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu Pani Marzenie Kacprowicz 

do przystąpienia i złożenia wniosku w naborze projektów w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Śląskiego 2021-2027 (FE SL 2021-2027), Priorytet FESL.06. Fundusze 
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Europejskie dla edukacji, Działanie FESL.6.2 Kształcenie ogólne, Typ 1 Podniesienie jakości 

edukacji w kształceniu ogólnym. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

W tym miejscu Skarbnik Powiatu zapoznał zebranych z dodatkowym projektem uchwały 

Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa). 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

829062. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa)? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa). 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Nawiązując do ustaleń z poprzedniego posiedzenia Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk 

przedstawiła dodatkowy projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi wraz z aktami 

sprawy i odpowiedzią na skargę oraz udzielenia pełnomocnictwa. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828849. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią  

na skargę oraz udzielenia pełnomocnictwa? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Gliwicach skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią  

na skargę oraz udzielenia pełnomocnictwa. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 
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Ad. 4 

 

Skarbnik Powiatu omówił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. przedstawienia 

zmian w planach finansowych Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych  

na 2024 rok. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828011. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się ze zmianą planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu na 2024 r. 

 

Starosta zaprezentował kartę informacyjną Referatu Funduszy Zewnętrznych dot. informacji 

nt. możliwości pozyskania środków na realizację przedsięwzięcia grantowego w ramach 

projektu „Dostępny samorząd 2.0”, realizowanego przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych 

i Administracji. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

827533. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z kartą informacyjną dot. możliwości 

pozyskania środków na realizację przedsięwzięcia grantowego w ramach projektu „Dostępny 

samorząd 2.0”, realizowanego przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji 

wyraził zgodę na złożenie wniosku o udział w programie grantowym „Dostępny samorząd 

2.0”, przy założeniu w pierwszej kolejności obowiązkowego uczestnictwa w części 

szkoleniowo - doradczej, a następnie, po opracowaniu w ramach części doradczej analizy 

potrzeb i planu działań na rzecz poprawy dostępności (we współpracy z doradcą z ramienia 

MSWiA na podstawie przyjętych standardów dostępności), wyłonienie przedsięwzięcia 

grantowego do realizacji. Planowane przedsięwzięcie winno składać się z wydatków 

inwestycyjnych na poziomie max. 60% i działań innych niż inwestycyjne (miękkich)  

na poziomie min. 40% jak zakup usług (np. dostosowanie stron internetowych, formularzy, 

procedur i innych usług publicznych).  

Jednocześnie Zarząd określił, że ww. projekt grantowy realizowany będzie przez Powiatowe 

Centrum Sportu w Raciborzu. 

 

Sekretarz Powiatu zapoznała zebranych z opinią Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Raciborskiego z posiedzenia, które odbyło się w dniu 18 czerwca 

2024 r. 
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Ww. opinia znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 828401. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk przedstawiła zawiadomienie o posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Raciborskiego, które odbędzie się w dniu 25 czerwca  

2024 r. o godz. 14.30 w Starostwie Powiatowym w Raciborzu. 

Ww. zawiadomienie znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828427. 

 

Sekretarz Powiatu zapoznała zebranych z petycją złożoną do Starosty Raciborskiego  

w dniu 20 czerwca 2024 r. przez Radę Rodziców działającą przy MDK w Raciborzu  

w sprawie Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu. 

Ww. petycja znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 828320. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z petycją złożoną przez Radę Rodziców 

działającą przy MDK w Raciborzu dot. odstąpienia od projektu likwidacji placówki 

oświatowej – Młodzieżowego Dom Kultury w Raciborzu i powołania w jej miejsce instytucji 

kultury – Powiatowego Domu Kultury. 

Starosta zapytał, kto jest za nieuwzględnieniem petycji dot. odstąpienia od projektu likwidacji 

placówki oświatowej – Młodzieżowego Dom Kultury w Raciborzu i powołania w jej miejsce 

instytucji kultury – Powiatowego Domu Kultury? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – uznał, że petycja nie może zostać uwzględniona, jednakże biorąc 

pod uwagę społeczny aspekt sprawy zmienił termin planowanej likwidacji placówki  

z 28 lutego 2025 r. na 30 czerwca 2025 r. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zobowiązał Starostę do zawiadomienia podmiotu składającego 

petycję o sposobie jej załatwienia wraz z uzasadnieniem. 

Zawiadomienie o sposobie załatwienia petycji znajduje się w teczce nr OR.II.152.4.2024, 

która prowadzona jest w Wydziale Organizacyjnym. 

 

 

O godz. 08.30 Starosta opuścił posiedzenie, aby wziąć udział w spotkaniu w siedzibie 

Nadleśnictwa Rudy Raciborskie.  

Ze względu na nieobecność Starosty Grzegorza Swobody, mając na uwadze § 66 ust. 1 

Statutu Powiatu Raciborskiego, posiedzeniu przewodniczy Wicestarosta Ewa Lewandowska. 
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Ad. 5 

 

W tym miejscu do zebranych dołączył Dyrektor Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka  

w Raciborzu Ryszard Rudnik. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przywitała zaproszonego gościa i poprosiła o omówienie 

karty informacyjnej Referatu Spraw Społecznych dot. ustanowienia strefy płatnego 

parkowania na terenie Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

826607. 

Dyrektor Ryszard Rudnik zapoznał zebranych z wstępnymi propozycjami zagospodarowania 

przestrzeni parkingowej i zarządzania parkingiem przy Szpitalu. Podkreślił, że powyższe 

działania pozwolą na wykonanie niezbędnych prac dostosowawczych, uporządkowanie 

przestrzeni parkingowej oraz zwiększenie miejsc parkingowych w pierwszym etapie  

o 50 stanowisk, a docelowo o 100 stanowisk. Ponadto przedstawił propozycje wykorzystania 

miejsc parkingowych przez pracowników Szpitala oraz poinformował, że obsługą parkingu 

zajmą się osoby zatrudnione przez potencjalnego zarządcę. Jeśli chodzi o propozycje opłat,  

to ich wysokość pozostaje do ustalenia w terminie późniejszym. Dyrektor poinformował,  

że po przeprowadzeniu stosownej procedury, czas wdrożenia pobierania opłat wynosi 45 dni 

od daty podpisania umowy. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. ustanowienia strefy 

płatnego parkowania na terenie Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu.  

Po wysłuchaniu informacji przekazanych ustnie przez Dyrektora zaakceptował propozycję 

polegającą na ustanowieniu strefy płatnego parkowania na terenie Szpitala przy założeniu 

przeprowadzenia stosownej procedury na okres do 3 lat przez Dyrektora Szpitala. 

Ponadto Dyrektor przekazał zebranym spostrzeżenia z uruchomienia w ubiegłym tygodniu 

usługi call center w Szpitalu Rejonowym im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. System ten ma 

na celu poprawę komunikacji pomiędzy Szpitalem a pacjentami oraz ułatwienie możliwości 

zarejestrowania się telefonicznego do poradni specjalistycznych. Z pierwszych obserwacji 

wynika, że system działa poprawnie. 

O godz. 09.10 Dyrektor Ryszard Rudnik opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 6 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska rozpoczęła omawianie materiałów dodatkowych. 
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Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła kartę informacyjną Referatu Inwestycji  

i Remontów w sprawie postępowania prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego  

nr OR.VII.272.6.2024 dot. zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 3502S, 3503S  

oraz 3504S na terenie Gminy Pietrowice Wielkie i Gminy Rudnik”. 

Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzielił Skarbnik Powiatu Roman Nowak. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828791. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wyraził zgodę na unieważnienie postępowania publicznego  

nr OR.VII.272.6.2024 dot. zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 3502S, 3503S  

oraz 3504S na terenie Gminy Pietrowice Wielkie i Gminy Rudnik” ze względu na fakt,  

że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć  

na sfinansowanie zamówienia prawie o 3 000 000,00 zł. Zarząd polecił powtórzenie 

postępowania poprzez jego ponowne ogłoszenie do dnia 9 lipca 2024 r., przy założeniu 

ograniczenia zakresu rzeczowego zadania. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska zapoznała zebranych z kartą informacyjną Biura Obsługi 

Starosty dot. wyrażenia zgody na koordynowanie i monitorowanie działań z zakresu 

przeprowadzenia procedury przetargowej na wniosek Zamku Piastowskiego w Raciborzu, 

dotyczącej: 

1) najmu: 

- pomieszczeń restauracji w piwnicach Domu Książęcego, 

- pomieszczeń dawnego Punktu Informacji Turystycznej w Budynku Bramnym, 

- terenu podzamcza (sezonowo), 

- powierzchni dziedzińca ok. 100 m2, 

2) wyłonienia operatora zarządzającego bazą noclegową oraz restauracją w podziemiach 

Budynku Słodowni. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

828919. 

W tym miejscu na posiedzenie został poproszony Inspektor Biura Obsługi Starosty  

Szymon Kura.  

Wicestarosta Ewa Lewandowska poinformowała, że zastępca dyrektora Zamku 

Piastowskiego w Raciborzu zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie merytorycznych 

konsultacji z komórkami Starostwa Powiatowego w Raciborzu dot. realizacji procedury 

przetargowej w sprawie najmu: 
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- pomieszczeń restauracji w piwnicach Domu Książęcego, 

- pomieszczeń dawnego Punktu Informacji Turystycznej w Budynku Bramnym, 

- terenu podzamcza (sezonowo), 

- powierzchni dziedzińca ok. 100 m² 

oraz wyłonienia operatora zarządzającego bazą noclegową oraz restauracją  

w podziemiach Budynku Słodowni. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. wyrażenia zgody  

na koordynowanie i monitorowanie działań z zakresu przeprowadzenia procedury 

przetargowej na wniosek Zamku Piastowskiego w Raciborzu, dotyczącej: 

1) najmu: 

- pomieszczeń restauracji w piwnicach Domu Książęcego, 

- pomieszczeń dawnego Punktu Informacji Turystycznej w Budynku Bramnym, 

- terenu podzamcza (sezonowo), 

- powierzchni dziedzińca ok. 100 m2, 

2) wyłonienia operatora zarządzającego bazą noclegową oraz restauracją w podziemiach 

Budynku Słodowni. 

Po dyskusji, Zarząd przychylił się do prośby zastępcy dyrektora Zamku Piastowskiego  

w Raciborzu i polecił przeprowadzenie konsultacji z właściwymi komórkami tut. Starostwa 

(Referatem Gospodarki Nieruchomościami, Referatem Inwestycji i Remontów, radcą 

prawnym, Skarbnikiem Powiatu,) w celu wypracowania właściwych procedur przetargowych 

wynajmu lub dzierżawy nieruchomości zasobu Powiatu Raciborskiego, oraz ustalenia 

harmonogramu czynności i zakresu zaangażowania poszczególnych komórek Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu. Ponadto ustalił, że koordynacja działań pomiędzy  

ww. komórkami tut. Starostwa będzie nadzorowana przez Biuro Obsługi Starosty. 

Następnie Inspektor Szymon Kura opuścił posiedzenie. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska zaprezentowała opinie Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Raciborskiego z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2024 r.,  

które znajdują się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 828830. 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Eugeniusz Kura nawiązał do dyskusji, która miała 

miejsce na ww. posiedzeniu a dotyczącej propozycji, aby poszczególne komisje stałe 

opiniowały projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego zgodnie z przedmiotem działania 

poszczególnych komisji. 
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W toku dyskusji zebrani zaproponowali, aby w ww. temacie odbyło się spotkanie 

przewodniczących poszczególnych komisji Rady Powiatu Raciborskiego. 

 

O godz. 10.05 Wicestarosta Ewa Lewandowska zakończyła posiedzenie Zarządu Powiatu 

Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Magdalena Powązka 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 

 

 

wz. Starosty    

     

Ewa Lewandowska 

Wicestarosta 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 25 czerwca 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 25 czerwca 2024 r. 


